286-268 . o . e 2021 g (025481 (071

&.}Lh&..\ﬁly X._”l_.mm

Aslalt 3 ol Aot 3L-1g Llosd) 3L Ly g1l 313 o Slear poull Il

The impact of social support on managing the work-family conflict of the working woman
L'impact du soutien social sur la gestion du conflit entre la vie professionnelle et la vie privée
de la travailleuse
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Abstract :
This study aims to clarify the role of social support in managing the work-family conflict among
working women in Algeria. The study sample consisted of 52 female teachers in primary schools
in the Wilaya of Mascara , using questionnaire as a tool for collecting data. The study founded that
there is no impact of social support on managing conflict between working life and private life.
Keywords: social support; working women; Conflict between working life and private life.
Résumé :
Cette étude visait a clarifier le réle du soutien social dans la gestion du conflit entre la vie
professionnelle et la vie privée des travailleuses en Algérie. L’échantillon de I'é¢tude était composé
de 52 enseignantes d'école primaire dans la willaya de Mascara, utilisant un questionnaire comme
outil de collecte de données. L'étude a révélé que le soutien social n'avait aucun effet sur la gestion

du conflit entre vie professionnelle et vie privée.
Mots clés : Soutien social; femme travailleuse; Conflit entre vie professionnelle et vie privée.
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